
Beste lezer,
Voor u ligt de eerste editie van de Agatha Courant, de 
dorpskrant voor en door Aagtekerke. De trotse samen-
stellers van deze krant, de dorpsraad en de redactie, wil-
len u op de hoogte houden van alles wat er speelt in en 
om Aagtekerke. Een van de vaste rubrieken gaat over de 
stand van zaken rond Amicitia, de gymzaal, de speeltuin 
en de Jhr. W. Versluijsschool. Uiteraard ontbreken een 
evenementenkalender en informatie van de dorpsraad 
niet.
We zijn van plan deze Courant een paar keer per jaar te 
laten verschijnen. Ook wij zijn met het milieu begaan, dus 
als u de Agatha Courant liever digitaal ontvangt, dan jui-
chen wij dat van harte toe. Zo kunnen we ook de kosten 
laag houden. 
Wilt u iets onder de aandacht brengen of de Agatha 
Courant digitaal ontvangen, schrijf dan een mail naar 
agathacourant@gmail.com.

Even voorstellen: de dorpsraad Aagtekerke
Het is mij een genoegen om in de eerste editie van de 
Agatha Courant een stukje te schrijven over de dorps-
raad van Aagtekerke. We zijn vanaf het begin betrokken 
geweest met de totstandkoming van de Agatha Courant 
en juichen het initiatief van harte toe. Het is een voor-
treffelijke manier om de samenhang binnen de kern te 
verbeteren. We zullen dan ook de krant gebruiken om de 
inwoners op de hoogte te stellen van de activiteiten van 
de dorpsraad.
De dorpsraad is actief sinds 2002. Zij geeft het gemeen-
tebestuur gevraagd en ongevraagd advies betreffende de 
zaken die een rol spelen binnen de kern. Zij is opgericht 
om de participatie van de burger binnen de gemeente 
beter tot zijn recht te laten komen.

De dorpsraad bestaat momenteel uit:
Hans Nonnekes, voorzitter
Mariska van Duyvendijk-de Visser, secretaris
Arenda Breslau-Wisse, penningmeester
Christine Dekker-Francke, lid
Johan de Korte, lid
Wim Sinke, lid
Annemiek Dekker-Mathijsse, lid

De raad treedt op als intermediair tussen de gemeente en 
de inwoners van Aagtekerke met als doel de leefbaarheid 
in het dorp te verbeteren. De kernwethouder van Aag-
tekerke is Chris Maas. Ook is vanuit de gemeente een 
kernambtenaar aangesteld. Momenteel is dat Thomas 
van Sluijs.
De dorpsraad organiseert tweemaal per jaar een vergade-
ring, in maart en in november. Tijdens die vergaderingen 
is altijd de kernwethouder en zo mogelijk de kernambte-
naar aanwezig. Zij kunnen opheldering geven over actu-
ele onderwerpen. Het is dus belangrijk je stem te laten 
horen. De politieke partijen kunnen zo de gevoelens en 
meningen van de bewoners van Aagtekerke horen en 
er hun voordeel mee doen bij de politieke keuzes die ze 
maken.

Naast de algemene vergaderingen vinden er ook 
diverse interne vergaderingen plaats. De inwo-
ners worden hierover geïnformeerd via de website 
www.dorpsraadaagtekerke.nl, het e-mailadres is 
info@dorpsraadaagtekerke.nl.

Hans Nonnekes

Geschiedenis Amicitia (latijn voor vriendschap)
De oudere inwoners van Aagtekerke zullen het zich nog 
herinneren; Amicitia is ooit begonnen op het Dorpsplein. 
Waar nu 't Voorlokaal van de NH-kerk zit, opende burge-
meester Geuze in maart 1958 het dorpshuis met de woor-
den: “Dit huis is van u allen, bewoon het dan ook alsof het 
uw eigen huis is. Betoon verdraagzaamheid en saamhorig-
heid, doe de naam van dit huis alle eer aan.” Ergens begin 
jaren 60 is Amicitia verhuist naar de Agathastraat. Een 
houten noodkerkje uit Scharendijke deed dienst als ver-
enigingsgebouw. Dat financiering een probleem van alle 
tijden is, valt te lezen in de PZC uit die periode: “Een sub-
sidieverzoek voor de aankoop, verplaatsing en inrichting 
van het Scharendijkse noodkerkje werd door de toenma-
lige minister van Maatschappelijk Werk afgewezen. Maar 
mede dankzij een collecte en bijdragen van kerk en ver-
enigingen is de verhuizing van het houten gebouwtje toch 
tot stand gekomen.” Een mooie daad van vriendschap.
In de loop van de tijd is Amicitia uitgebreid met een stenen 
aanbouw voor het zogenaamde zuigelingen- en kleuterbu-
reau van het Groene Kruis en een entree met garderobe aan 
de voorkant. Dat zijn de enige onderdelen die bij de ver-
nieuwing halverwege de jaren '70 onaangepast zijn geble-
ven. De rest heeft een totale verandering ondergaan en is 
eveneens opgetrokken in steen, aldus de PZC. In februari 
1975 werd het nieuwe Amicitia officieel geopend door 
burgemeester Boender en oud-burgemeester Geuze. In de 
jaren '90 heeft Amicitia een laatste renovatie ondergaan.

Amicitia en de familie Kodde
Wie Amicitia zegt, zegt Kodde. Leunend tegen het aan-
rechtblad van hun hotelkeuken, vertelt Jan dat zijn ouders, 
Piet en Jaan Kodde, in begin zestigerjaren begonnen zijn 
met het verzorgen van partijen - zoals je feestjes in die tijd 
noemde - in Amicitia. Dat hebben zij bijna 30 jaar gedaan. 
Toen Piets gezondheid het niet meer toe liet, hebben Jan 
en zijn vrouw Jolanda het beheer in 1991 overgenomen. 
In de eveneens bijna 30 jaar dat Jan en Jolanda achter het 
buffetluik van Amicitia staan is er wel het een en ander 
veranderd. “Vroeger werden er nog regelmatig bruiloften 
gehouden in Amicitia. Ook waren er meer verenigingen 
actief in het dorpshuis.” Maar ook voor Jan en Jolanda 
heeft de tijd niet stil gestaan. “Wij worden toch ook steeds 
ouder en de verhuur in ons hotel neemt toe, wat soms lastig 
te combineren is met Amicitia. Daarom hebben we beslo-
ten om met het beheer van Amicitia te stoppen.” En met 
dit besluit komt er een eind aan 6 decennia beheer door 
de familie Kodde. Het zal wennen zijn, aldus Jan, die het 
wekelijkse ritme van de verenigingen in Amicitia denkt te 
zullen gaan missen. Maar Jan en Jolanda koesteren hun 
herinneringen: “We hebben veel uitvaarten mogen verzor-
gen, wat altijd speciaal was. Het doet ons goed dat wij dit 
voor al die families hebben mogen doen.”

Wat nu?
Per 1 juni heeft Jan Kodde de sleutel overgedragen aan 
Barbara en Leoniek Francke. 
De zussen gaan er voor zorgen dat de deur van Amici-
tia geopend blijft voor de verenigingen die er nu gebruik 
van maken. “Wij missen de jarenlange ervaring van Jan, 
maar hij heeft ons goed voorbereid, zodat we weten wat 
we kunnen verwachten.”
Er zal wel het een en ander veranderen. Ook Barbara en 
Leoniek hebben een baan waarbij het soms lastig is om op 
gezette tijden in Amicitia te zijn. “Maar dat lijkt ons geen 
onoverkomelijk probleem. 
We hebben gezien hoeveel dorpsgenoten hun handteke-
ning hebben gezet voor het behoud van het dorpshuis. 
Iedereen vindt het belangrijk dat er een plek is waar je 
elkaar kan ontmoeten, of dat nu voor een vergadering, 
een feestje, een potje biljarten dan wel dammen of een 
uitvaart is.
Dus bij deze willen we van de gelegenheid gebruik 
maken om een oproep te doen aan alle Aagtekekena-
ren, die het leuk vinden om zich af en toe een uurtje 
in te zetten voor de leefbaarheid van ons dorp. Onder 
het motto 'vele handen maken licht werk' hopen we een 
enthousiaste groep mensen bij elkaar te krijgen, die Ami-
citia open wil houden.” 
Om met de woorden van burgemeester Geuze af te slui-
ten: “Dit huis is van u allen, bewoon het dan ook alsof het 
uw eigen huis is.”

Oproep vrijwilligers Amicitia
Aan iedereen die mee wil helpen Amicitia open te houden.
Het maakt niet uit hoe jong/oud je bent, of je graag koffie 
inschenkt, hapjes serveert, een poetsdoek ter hand neemt 
of het gewoon leuk vindt om een praatje te maken: meld 
je aan! Je kan ons mailen, bellen, appen of sms'en. 
‘Ons ebbe d’r zin in!’

Barbara en Leoniek Francke
e-mail: vrouwenagatha@gmail.com
tel: 06 – 1509 8447

Multifunctionele accommodatie (MFA)
Hoe zat het ook al weer met die MFA? Er wordt gewerkt 
aan een nieuwe gymzaal met ontmoetingsruimte aan de 
Schoolstraat/Agathastraat.
Angelique Remijn, projectleidster bij de gemeente 
Veere, legt uit: “Het Veerse college dat in maart 2020 
is geïnstalleerd, vindt de ontwikkeling van duurzame 
en toekomstbestendige maatschappelijke voorzienin-
gen erg belangrijk. De MFA Aagtekerke is een project 
dat daarom zeker ook veel aandacht krijgt. Het college 
houdt vast aan de vastgestelde fasering in uitvoering. 
De MFA Aagtekerke wordt in de eerste fase van kernen, 
samen met Oostkapelle, Serooskerke en Westkapelle tot 
uitvoering gebracht. 
Door de coronamaatregelen is breed overleg met de 
belanghebbenden/werkgroep helaas nog niet mogelijk, 
maar dat wordt zo snel mogelijk weer opgepakt als het 
vergaderen in groepsverband weer kan.”

Evenementenkalender
Vanwege de coronacrisis zullen er tot en met eind augus-
tus geen evenementen plaats vinden. Voor de evenemen-
ten ná augustus is er op dit moment nog niet bekend of 
die door kunnen gaan. 
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Barbara Francke, Leoniek Francke.


